
          Zápis z 1. jednání ZO Bory 21. 11. 2014 v 19.00 hod. 

  

Přítomni: Březka J., Křížová B., Špaček M., Vávra P., Viliš P., MVDr. Marková R., Mgr. F. Eliáš., 
ing. Dostálová L., Mgr. Chalupa M., Kujalová J., Bc. Suková D., ing. Slavíková M., Kotačka L., 
Láznička P. 
Omluveni: Chalupa O.  
Veřejnost: 4 občané 
Ověřovatelé zápisu: ing. M. Slavíková, ing. L. Dostálová, 
Jednání: 

1. Pozvánka na toto jednání byla včas vyvěšena, všechny materiály byly členům ZO zaslány 
elektronické podobě. 

Jednání zahájil starosta obce v 19. hod. Počet přítomných zastupitelů obce je 14. Tedy je ZO 
usnášeníschopné. 

2. Ověřovatelé zápisu. Návrh B. Křížové ing. M. Slavíková, ing. L. Dostálová, 

 Hlasování: 14-0-0 

Usnesení 2/1 ZO: ZO schvaluje ověřovatele zápisu: Ing.Lucii Dostálovou, ing.Marcelu Slavíkovou 

3. Program: 

1. Zahájení zasedání  
2. Schválení ověřovatelů zápisu 
3. Schválení programu jednání  
4. Kontrola usnesení z minulého jednání ZO 
5. Seznámení s jednáním RO  
6. Likvidace vyřazeného majetku 
7. Rozpočtové opatření č.8/2014 
8. Schválení smluv na úvěr 
9. Prodej a koupě pozemků  
10. Projekt na suchý poldr. 
11. Příprava rozpočtu obce na rok 2015 
12. Výroční zpráva ZŠ 
13. Přerušení provozu MŠ v době vánočních prázdnin 
14. Žádosti 
15. Různé 
16. Závěr 

Program byl doplněn o body 12 a 13. Výroční zpráva ZŠ, Přerušení provozu MŠ 

 Hlasování: 14-0-0  

Usnesení 3/1 ZO: ZO schvaluje program jednání včetně doplnění o 2 body. 

4. Kontrola usnesení z minulého jednání ZO  

Usnesení 4/1 ZO: ZO bere na vědomí kontrolu usnesení z minulého jednání ZO. 

5. Seznámení s jednáním RO. Připomínka, že KD je opravdu nutno dovybavit a koupit stroj na 
drátkování parket, nové stoly a židle. 



Usnesení 5a/1 ZO: ZO bere na vědomí zprávu z jednání RO.  

Usnesení 5b/1 ZO: ZO doporučuje zaměřit se na dovybavení KD 

6.  Likvidace vyřazeného majetku. Seznamy k vyřazení nepotřebného majetku připravili jednotliví 
správci majetku. Zde je zdůvodněno, proč a jak budou jednotlivé položky vyřazeny. Příloha 

 Hlasování: 14-0-0  

Usnesení 6/1 ZO: ZO schvaluje likvidací vyřazeného majetku dle předložených seznamů. 

7. Rozpočtové opatření č.8/2014 v celkové výši 139 184,- Kč. Jana Jakubcová, účetní obce vysvětlila 
přítomným jednotlivé položky rozpočtového opatření. Příloha 

 Hlasování: 14-0-0 

Usnesení 7/1 ZO: ZO schvaluje rozpočtové opatření č.8/2014v celkové výši 139 184,- Kč 

8. Schválení úvěrových smluv s bankou Sberbank CZ, a.s.: a.) Předfinancování dotace programu 
ROP NUTS II Jihovýchod pro projekt „Školka Bory pro třetí tisíciletí“, max. do výše CZK 
10.000.000,-. Úvěr je splatný jednorázově nejpozději ke dni 31.12.2015. 

 b.) Financování vlastního podílu klienta na projektu „Školka Bory pro třetí tisíciletí“, max. do výše 
CZK 3.500.000,-. Splácení úvěru je stanoveno od 31.3.2015 do 30.9.2023.  

Zastupitelé se dotazovali na výběr banky, s kterou je smlouva uzavírána a na možnosti jiných úvěrů 
s jinou úrokovou sazbou. Starosta vysvětlil, že obě tyto smlouvy jsou uzavírány na základě závazného 
úvěrového příslibu, daného již v době podávání žádosti do ROP, který byl s touto bankou uzavřen. 
Příloha 

 Hlasování: 14-0-0 

Usnesení 8a/1 ZO: ZO schvaluje uzavření úvěrové smlouvy s bankou Sberbank CZ a.s. 
Předfinancování dotace programu ROP NUTS II Jihovýchod pro projekt „Školka Bory pro třetí 
tisíciletí“ celkové částce 10 000 000,- Kč 

Usnesení 8b/1 ZO: ZO schvaluje uzavření úvěrové smlouvy s bankou Sberbank CZ a.s. Financování 
vlastního podílu klienta na projektu „Školka Bory pro třetí tisíciletí“, max. do výše CZK 3.500.000,-. 

9. Převody pozemků: - Koupě pozemku: Část pozemku parc. č. 93/1 o výměře asi 600 m2 v k.ú. 
Dolní Bory cena 100,- Kč m2. Pozemek za prodejnou Jednoty, přístup a parkoviště k budoucí MŠ. 
Záměr obce č.2/2014 byl řádně vyvěšen. 

 Hlasování 14-0-0  

Usnesení 9a/1 ZO: ZO schvaluje koupi části pozemku p.č. 93/1 o výměře asi 600 m2 v k.ú. Dolní 
Bory. Cena 150,- Kč m2. 

- Prodej pozemku p.č. 1209/11 v k.ú. Horní Bory o výměře 75m2. Cena 150,- Kč m2. Záměr obce 
č.5/2014 byl řádně vyvěšen 

 Hlasování 13-0-1 (zdržel se P.Viliš) 

Usnesení 9b/1 ZO: ZO schvaluje prodej pozemku p.č. 1209/11 v k.ú. Horní Bory o výměře 75m2. 
Cena 150,- Kč m2. 

- Vyvěšení záměru – prodej pozemku p.č. 356/34 o výměře 172 m2 k.ú. Dolní Bory. Jedná se o 
nedořešenou část pozemku z minula. 

 Hlasování:  14-0-0  



Usnesení 9c/1 ZO: ZO schvaluje vyvěšení záměru na prodej pozemku p.č. 356/34 o výměře 172 m2 
k.ú. Dolní Bory. Cena 150,- Kč m2. 

10. Projekt suchého poldru „Na Benátkách“. Starosta obce seznámil přítomné s připravovaným 
projektem. V tomto místě dochází často k průtoku přívalových vod a velkým splachům nečistot. Pavel  
Láznička doporučuje ještě prověřit, zda plánovaná roura 120 cm bude dostačovat? Zpracování žádosti 
na dotaci z Ministerstva zemědělství. Zastupitelé připomínají také nutnost řešit otázku přívalových 
vod v části obce „Na Brodku“ 

 Hlasování: 14-0-0 

Usnesení 10a/1 ZO: ZO schvaluje pokračovat v realizaci projektu Suchý poldr „Na Benátkách“ 
zpracováním žádosti o dotaci z Ministerstva zemědělství. 

Usnesení 10b/1 ZO: ZO doporučuje řešit otázku přívalových vod v části obce „Na Brodku“ 

11. Návrh rozpočtu na rok 2015. Největší položky budou: místní komunikace, nátěr kostela v DB, 
odkup cesty u Večeřových, stavební pozemky. Příloha 

Usnesení 11/1 ZO: ZO bere na vědomí návrh rozpočtu obce na rok 2015. 

12. Výroční zpráva ZŠ za školní rok 2013/2014. Ředitel ZŠ Mgr. František Eliáš předložil 
přítomným Výroční zprávu ZŠ. Výroční zpráva je k nahlédnutí na OÚ č.j.1357/8 

Usnesení 12/1 ZO: ZO bere na vědomí Výroční zprávu ZŠ za školní rok 2013/2014.  

13. Přerušení provozu MŠ ve dnech 22.12.2014  - 2.1.2015 z organizačních důvodů. Jedná se období 
vánočních prázdnin. Rodiče dětí neprojevili na tuto dobu zájem o to, aby MŠ byla v provozu. 
 Hlasování. 14-0-0 

Usnesení 13/1 ZO: ZO schvaluje přerušení provozu MŠ ve dnech 22.12.2014  - 2.1.2015. 

14. Žádosti: Žádosti: M. Chalupa žádá za SRDPŠ při ZŠ o příspěvek na ples, který bude 7.2.2015. ZO 
navrhuje podat žádost do FMP.  

Hlasování. 14-0-0 

Usnesení 14/1 ZO: ZO doporučuje o příspěvek na ples SRDPŠ požádat z FMP 2015. 

15. Různé: 1.) MVDr.Marková – kontrolní výbor: Byla provedena kontrola jaké Dohody o provedení 
práce má obec uzavřeny. Paní Marková navrhuje zvážit, zda by se některé činnosti nedaly převézt na 
nově přijatou pracovní sílu paní Haškovou. Dále se pí. Marková dotazovala, kdo schvaluje uzavírání 
těchto smluv. Navrhuje, zapracovat např. do jednacího řádu, aby o těchto smlouvách byla RO, nebo 
ZO informováno. Dále se pí. Marková dotazovala, jak jsou na obci zpracovávány žádosti o dotace. Pan 
starosta informoval o tom, že velké projekty z EU jsou zpracovány odborníky.  

Dále bylo kontrolováno využívání příspěvku TJ Družstevník. Kontrolní výbor shledal, že toto čerpání 
je v pořádku v souladu s posláním TJ. 

Dalším předmětem kontroly bylo vyúčtování akce výměna světel veřejného osvětlení. Konečná částka 
za výměnu světel veřejného osvětlení a provedené opravy je  979 265,- Kč  

Usnesení 14a/1 ZO: ZO bere na vědomí zprávu kontrolního výboru. 

Usnesení 14b/1 ZO: ZO ukládá starostovi obce informovat RO o uzavíraných Dohodách o provedení 
práce, a o Dohodách o pracovní činnosti uzavíraných obcí Bory. 



Usnesení 14c/1 ZO: ZO ukládá účetní obce na příští jednání ZO dle požadavku kontrolního výboru 
předložit vyčíslení nákladů za zpracování žádosti o dotaci na MŠ. 

2.) Náhradní hřiště. Jeho budoucnost, případné využití k jinému účelu. Např. průmyslová zóna, nebo 
stavební pozemky. I když už delší dobu TJ náhradní hřiště nevyužívá a neudržuje, v současnosti má 6 
mužstev a toto hřiště zřejmě opět využívat bude.  

3.) Informace P. Vávry a ing. L. Dostálové, že  na 31.1.2015 se plánuje průvod masopustních masek. 
Rádi by, aby se zapojilo celé ZO a všechny spolky v obci. 

4.) Pan XXXXX přednesl požadavek, aby ve zpravodaji byla uváděna účast zastupitelů na jednáních, a 
také kdo jak hlasoval.  

16. Závěr jednání 21.40 hod.  

     

 

Blanka Křížová  25.11.2014 

 

 

Ověřovatelé zápisu: Ing. M. Slavíková,   _________________________________ 

 

   Ing. L. Dostálová, ___________________________________ 

 

 

Starosta obce - Josef Březka __________________________________ 

 

Místostarostka obce – Blanka Křížová___________________________ 

 

  
Usnesení z 1. jednání ZO Bory 21.11.2014 

 
Zastupitelstvo obce: 

I. Bere na vědomí:  

1. Kontrolu usnesení z minulého jednání ZO 

2. Zprávu z jednání RO.  

3. Návrh rozpočtu obce na rok 2015. 

4. Výroční zprávu ZŠ za školní rok 2013/2014. 

5. Zprávu kontrolního výboru. 

 
  II. Schvaluje: 



1. Ověřovatele zápisu: Ing.Lucii Dostálovou, ing.Marcelu Slavíkovou 

2. Program jednání včetně doplnění o 2 body. 

3. Likvidací vyřazeného majetku dle předložených seznamů. 

4. Rozpočtové opatření č.8/2014v celkové výši 139 184,- Kč 

5. Uzavření úvěrové smlouvy s bankou Sberbank CZ a.s. Předfinancování dotace programu ROP 
NUTS II Jihovýchod pro projekt „Školka Bory pro třetí tisíciletí“ celkové částce 10 000 000,- Kč 

6. Uzavření úvěrové smlouvy s bankou Sberbank CZ a.s. Financování vlastního podílu klienta na 
projektu „Školka Bory pro třetí tisíciletí“, max. do výše CZK 3.500.000,-. 

7. Koupi části pozemku p. č. 93/1 o výměře asi 600 m2 v k.ú. Dolní Bory. Cena 100,- Kč m2. 

8. Prodej pozemku p.č. 1209/11 v k.ú. Horní Bory o výměře 75m2. Cena 150,- Kč m2. 

9. Vyvěšení záměru - prodej pozemku p.č. 356/34 o výměře 172 m2 k.ú. Dolní Bory. Cena 150,- Kč 
m2. 

10. Pokračovat v realizaci projektu Suchý poldr „Na Benátkách“ zpracováním žádosti o dotaci 
z Ministerstva zemědělství. 

11. Přerušení provozu MŠ ve dnech 22.12.2014  - 2.1.2015. 

 

 III. Ukládá: 

1. Starostovi obce informovat RO o uzavíraných Dohodách o provedení práce, a o Dohodách o 
pracovní činnosti uzavíraných obcí Bory. 

2. Účetní obce na příští jednání ZO dle požadavku kontrolního výboru, předložit vyčíslení nákladů za 
zpracování žádosti o dotaci na MŠ.  

 

 IV. Doporučuje: 

1. Zaměřit se na dovybavení KD. 

2. O příspěvek na ples SRDPŠ požádat z FMP 2015. 

3. Řešit otázku přívalových vod v části obce „Na Brodku“ 

 

 

Zastupitelstvo je 15 ti členné, přítomno bylo 14 členů. (Omluven O. Chalupa) 
 

 
Blanka Křížová - místostarostka      Josef Březka – starosta 
  


